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 Tid Tisdagen den 9 mars kl. 17:30 – 17:57 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 
   

 Justering 

 

 

 

Fredagen den 19 mars 2021 av §§ 1-6, 9-12, 14, 15 

Omedelbar justering av §§ 7, 8, 13 tisdagen den 9 mars 

2021 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Nike Örbrink (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Tjänstgörande ersättare 

Nahman Hanna (S) (Skype) för Suhur Salahyusuf (S) 

Camilla Bergman (L) (Skype) för Daniele Fava (L) (Skype) 

 

Ersättare: 

Karin Franck (M) (Skype) 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Alex Rodriguez (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

 

Daniele Fava (L) (Skype) 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Christoffer Nilsson (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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§ 15. 
Övrigt 
 
Skrivelse för beredning 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar följande 
skrivelse till idrottsnämnden - Skrivelse om solcellsutbyggnad i 
fastighetsbestånd: 
 
Stockholms stads målsättning för solenergi är att 
energiproduktion baserad på solenergi (el och värme) ska öka 
med 100 procent till och med 2023 jämfört med motsvarande 
produktion 2018. Det innebär en fördubbling gentemot de 
redovisade siffrorna för 2019 så det återstår mycket arbete för 
att nå målet, och investeringstakten riskerar även att bli onödigt 
baktung. Vänsterpartiet har mer ambitiösa mål för produktionen 
av solenergi än den nuvarande majoriteten och vi tror inte heller 
att de nödvändiga investeringarna kan vänta i förhoppning om 
en senare höjd utbyggnadstakt.  
  
Mot bakgrund av detta skulle vi vilja fråga följande: 
 

1. Hur stor andel av ert nuvarande fastighetsbestånd 
används för energiproduktion baserad på solenergi?   

2. Hur stor andel utgör detta av de fastigheter i ert 
nuvarande bestånd som ni bedömer skulle kunna 
användas för energiproduktion baserad på solenergi?   

3. Hur ser era nuvarande planer för utbyggnad av 
energiproduktion baserad på solenergi i ert 
fastighetsbestånd? 

Ser ni några hinder för en ökad utbyggnad såväl som en ökad 
utbyggnadstakt av energiproduktion baserad på solenergi i ert 
fastighetsbestånd? 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredning. 
 
 
Skrivelse för beredning 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar följande 
skrivelse till idrottsnämnden - Skrivelse om att tidigarelägga 
renoveringar p.g.a. pandemin: 
 
Pandemin har påverkat hela Stockholm och många av våra 
verksamheter negativt. I och med förslaget i denna skrivelse vill 
vi se om pandemin på något sätt kan leda till något positivt för 
våra verksamheter. Staden har en långsiktig och genomarbetad 
planläggning för vad som ska renoveras och det finns en plan för 
när detta ska ske. Samtidigt har pandemin lett till att stora delar 
av vårt fastighetsbestånd står tomt eller är utnyttjat till låg grad 
sett till hur det annars hade utnyttjats. Vi anser därför att 
idrottsnämnden tillsammans med fastighetsnämnden 
systematiskt ska se över vilka renoveringsprojekt som kan 
tidigareläggas pga. pandemin. Med en lägre nyttjandegrad är det 
möjligt att tidigare än planerat sätta igång eventuella 
renoveringsplaner av enklare karaktär och/eller 
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renoveringsplaner där ramavtal finns på plats. På så vis rustar 
staden för att öppna upp samtidigt som det sparas pengar och 
tid.  
  
Mot bakgrund av ovanstående vill vi att:  
 
Idrottsnämnden tillsammans med Fastighetsnämnden 
systematiskt ser över de liggande renoveringarna och 
upprustningsplanerna för att se vilka åtgärder som kan 
tidigareläggas. 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredning. 
 
 
Skrivelse för beredning 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) lämnar följande skrivelse till idrottsnämnden - Skrivelse 
om tillgänglighetsanpassning vid uthyrning av skolans 
idrottslokaler och idrottsföreningarnas möjlighet till lån av 
utrustning i skolans lokaler: 
 
Skolans idrottshallar utgör en hörnsten för ungdomsidrotten i vår 
stad. Alla de gymnastiksalar och fotbollsplaner som finns runt 
våra skolor möjliggör att tusentals ungdomar och hundratals 
föreningar kan se till att våra ungdomar får chansen att träna och 
spela match. Staden har under flertalet år arbetat hårt för att 
öppna upp så många av skolans lokaler som möjligt, något som 
är väldigt positivt men som inte alltid har fungerat smärtfritt.  
Då många av våra idrottsföreningar genomför sin träning i 
skolans lokaler så är det viktigt att både skolan är nöjd som 
hyresvärd och idrottsklubbarna har möjlighet att kunna 
genomföra sina träningar och matcher på bästa sätt. En 
förutsättning för det är att lokalerna är i högsta möjliga mån är 
tillgänglighetsanpassade för hyresgästen och att lokalen kan 
nyttjas fullt ut. 
Vi har tyvärr fått information om att flera idrottsföreningar 
upplever att samarbetet inte fungerar som tänkt.  
Det handlar i första hand om möjligheten till att låna den 
utrustning som finns i lokalerna, här finns som vi förstår det inte 
några enhetliga regler utan det är olika regler i olika 
lokaler/skolor. Detta har lett till att det finns exempel på 
föreningar där barn och ungdomar får bära plintar och bockar 
från vindsutrymmen eller att de måste ta med sig plintar och 
bockar med bil från lager istället för att använda de som finns i 
lokalerna.  
Vi har även fått information om att en skollokal som hyrts ut till 
en förening som inte varit tillgänglighetsanpassad och att 
skolans hiss inte var brukbar. Situationen gick så långt att en 
vårdnadshavare tvingades kontakta rektorn på skolan direkt och 
fick erbjudandet att låna hissnyckeln mot en deposition, annars 
hade barnet inte kunnat delta på idrottsaktiviteten. Det är inte en 
acceptabel ordning.  
Vi skulle önska att det fanns en möjlighet för föreningarna att 
använda den utrustning som finns i skollokalerna och att en 
lösning för att eventuella problem med slitage och skador togs 
fram. Att underlätta för föreningar samtidigt som skolor får de 
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garantier de behöver för att veta att deras lokaler kan användas 
utan att pengar från skolan måste läggas på nyinköp, borde gå 
att lösa. Vidare menar vi att det är mycket angeläget att 
säkerställa att skolans lokaler är tillgänglighetsanpassade även 
för de idrottsföreningar som hyr lokalerna. 
Mot bakgrund av detta skulle vi vilja fråga följande: 
 

1. Hur skulle idrottsförvaltningen tillsammans med 
utbildningsförvaltningen kunna lösa problematiken 
beskriven ovan?  

2. Vilka förslag har idrottsförvaltningen för att komma till 
rätta med ovanstående problem? 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredning. 
 
 
Arvode 
Ordföranden Klarin Ernlund föreslår att de ledamöter och 
ersättare som deltagit på sammanträdet men på grund av 
teknikstrul inte formellt har deltagit på sammanträdet, får 
sammanträdesarvode utbetalt. 
 
Beslut 
Förslaget godkännes.  
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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